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Обоснована необходимость внесения изменений в нормативные акты, определяющие принципы осуществления 
государственной контрольной и надзорной деятельности в Российской Федерации. Данные изменения должны быть 
направлены на закрепление институтов контроля и надзора как относительно самостоятельных функций государ-
ственного управления, обусловлены имеющимися доктринальными разработками дефиниций «контроль» и «надзор», 
а также целью снижения административных барьеров и формирования новой системы контрольно-надзорного зако-
нодательства.
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The author substantiates the introduction of amendments to the regulatory acts that determine the principles for the 
implementation of control and supervisory activities in the Russian Federation. These changes should be aimed at consolidating 
the institutions of control and supervision as relatively independent functions of public administration, due to the existing 
doctrinal development of the definitions of «control» and «supervision», as well as the goal of reducing administrative barriers and 
the formation of a new system of control and supervision legislation.
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